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  - Smatram da treba da uđemo u Evropsku uniju.   Nadam se da ćemo živeti bolje, da će
školovani mladi ljudi lakše dolaziti do posla. Svi idu na zapad, zašto da ne idemo i mi? Mada
teško da će se to desiti uskoro. Ima puno stvari na kojima treba raditi. Trebaće nam mnogo
vremena i truda.
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